
 PROTOKOLL FÖRT VID FORSERUMS SOK:S STYRELSES MÖTE 2022-11-14 
 
Närvarande: Göran Runesson (GR), Margareta Kempe (MK), Rohnny Andersson (RA), Kennet Kall 

(KK), Niclas Werneskog (NW), Tobias Lindstedt (TL) och Stellan Ahnström (SA) 
Ej närvarande: Fredrik Mathsson 

 
§  1  

Klubbens ordförande Göran Runesson hälsade välkommen till årets sista 
inplanerade styrelsemöte. 

 

Inledning 

§  2  
Förslaget till dagordning godkändes.  
 

Dagordning 

§  3  
Till att justera dagens protokoll utsågs Niclas Werneskog och Tobias Lindstedt. 

 
Justering 
 

§  4  
Huvudinnehållet i protokollet från föregående möte refererades kortfattat. 
 

Föregående möte 

§  5  
Inkomna skrivelser:  

a/ Sent på året och inte så långt före att klubbarnas hemsidor på Klubben 
Online stängs för alla föreningar så har ett ytterligare erbjudande om flytt och 
skapande av ny hemsida kommit. Det är från företaget Sverige.nu. Kostnaden 
är ca 2 - 3 000 kr plus 7 kr/dygn d.v.s. ca 2 500 kr/år.  

 

Ny hemsida 

§  6 
Avgående skrivelser: 

 

Inga skrivelser har sänts och inga mail har besvarats sedan föregående möte. 
 

Utgående post 

§  7  
Rapporter:  

a/ SA informerade om vad som hänt inom anläggningskommittén sedan 
föregående möte. 

 Den beställda värmepumpen har kommit och installerats. Priset hade dock 
ökat med 2 000 kr vilket vi tyvärr måste acceptera.  

 Komplettering med en ytterligare varmvattenberedare är också beställt och 
kommer att monteras inom den närmaste tiden när Forserums Rör har tid. 

 Beträffande fönsterbyte har frågan om i fall klubbens medlemmar kan göra 
arbetet själva diskuterats. Kommittén har kommit fram till att det bör gå. Kost-
naden för byte av tre fönster mot söder beräknas till ca 27 000 för fönster + 
kostnader för igensättningar, lister, fönsterbänkar m.m. vilket totalt bedöms till 
30 - 35 000 kr. Möjliga bidragsgivare är Nässjö kommun och SR Energy. RA ska 
ta fram detaljer om ansökningsdatum och vilket underlag som måste bifogas.  

Anläggning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

b/ RA rapporterade att ingen OL-verksamhet har varit sedan föregående möte. 
Kommande måndag är det zon-möte och nästa års samarbete ska beslutas. 
Efter att ha arrangerat Höglands-OL varje år så har sektionen målet att vara 
befriade från detta kommande år. 

Orientering 
 

c/ KK och MK framförde att tipspromenaderna går mot sitt slut. Sista gången är 
kommande söndag. Tyvärr har deltagarantalet varit lite lägre än de senaste 
åren. Samtidigt så har samma tendens synts även hos andra föreningar. Sek-
tionen bjuder in arrangörer och andra som hjälpt klubben under året till ett litet 
julbord den 24 november. Ett 50-tal personer har tackat ja hittills.  

 MK har utlovat att sektionen ska medverka på julskyltningen i samhället med 
en tipspromenad. Utformning m.m. är ännu inte klart. 

Motion 
 

d/  GR informerade om att inte heller skidsektionen har haft verksamhet hittills. 
Kommande helg ska GR och TL se över skoter och spårutrustning. De ska också 

Skidor 
 



komma fram till ett beslut om vad vi ska göra med den gamla skotern som för 
närvarande inte är brukbar men som kostar pengar i form av försäkring. 

e/ RA berättade att han försökt att få till ett avtal med Strato.se om webbplats 
för en hemsida samt hjälpmedel till detta. Tyvärr kunde de endast skriva avtal 
med personer/företag som betalade via ett kredit-/betalkort. Därför skrev RA 
avtal med One.com som accepterade faktura. Kostnaden blev likartad efter vi 
fått en del rabatter i startskedet.  

 

Hemsida 

§  8 
Kassör MK redovisade klubbens ekonomi tillika resultatet och situation vid 

verksamhetsårets slut. Bland inkomsterna nämnde hon att vi nyligen har fått 1 000 
kr från Svenska Spel i form av ”Gräsrotspengar”. Trots påstötning så saknas 
fortfarande medlemsavgifter från ett 10-tal personer. Sena intäkter från tipsprome-
naderna innebär att klubbens verksamhet slutar på en vinst på ca 51 000 kr varav 
dock 35 000 kr är en engångsintäkt för försäljning av skidskyttemateriel. Kassabe-
hållningen är den högsta någonsin. 

 

Ekonomirapport 

§  9  
Inga ansökningar om medlemskap förelåg.  

 
Nya medlemmar 

§ 10  
Sedan föregående möte har förslaget till en ny fördjupad översiktsplan över 

Forserum presenterats. I förra planen ingick bl.a. att Lillsjöskogen skulle bevaras i 
sin helhet som en grön lunga norr ut mot Lill- och Storsjön. I det nya förslaget ska 
området i stället nyttjas för skolor samt bostadsbebyggelse med ett grönt stråk 
igenom som gångväg till Lillsjön. Elljusspåret måste flyttas till ny föreslagen plats 
öster om Lillsjön. Samrådsmöte äger rum den 22 november i Rosenholmsskolan. 
Utställning av planen har skett i Medborgarkontoret och pågår en viss tid 
ytterligare. Ett antal dagar har personer som deltagit i upprättandet av planen 
funnits på plats för att besvara frågor och ta emot synpunkter. RA har bl.a. gjort ett 
besök för detta. 

Styrelsen fann att en förlust av Lillsjöskogen skulle vara förödande för klubbens 
verksamhet. En flytt av själva elljusspåret ur skidåkningssynpunkt är dessutom det 
minsta problemet. Ännu större är förlusten för alla andra nyttjare som skola, 
förskolor, ungdomsverksamhet i andra föreningar, allmänhet, hundägare m.fl. då 
detta är det sista lättillgängliga och närliggande skogsområdet i samhällets närhet. 
Dessutom ersätts gångavstånd till motion till bilavstånd för väldigt många 
samhällsbor. 

Styrelsen var enig i att vi ska kämpa för skogens bevarande och påvisa andra 
möjligheter till placering av skolor och bostäder. Skriftliga synpunkter ska vara 
kommunen till handa senast den 15 januari 2023. GR och RA deltar från klubben 
den 22 november. RA utarbetar sedan förslag till skrivelse som vi cirkulerar inom 
styrelsen för synpunkter och kompletteringar så att det blir vårt gemensamma 
förslag när det sänds in. Detta då vi inte har något mer beslutstillfälle innan 
synpunkterna ska lämnas. 

 

Översiktsplan 

§ 11  
Kommande vecka så är det nytt möte mellan kommunens OL-klubbar angå-

ende arrangemang av Hitta Ut år 2023. RA hade sänt ut sina anteckningar från 
föregående möte med några egna funderingar till styrelsemedlemmarna inför 
mötet. Antalet hushåll i Forserum ska vara ca 800. Att dela ut så många kartor samt 
skaffa ett 5-tal sponsorannonser i samhället för en vinst på 3 - 5 000 kr är tveksamt. 
Frågan är också om vi ska vänta ett år och få bättre genomförandetid med större 
möjlighet till vinst. SA utsågs till att delta på mötet i Nässjö. 

 

Hitta Ut 

§ 12  
Den nedfallna skogen på elljusspåret är borttagen av kommunen. RA har sänt Elljusspår 



mail Pär Jansson om detta och tackat och efterfrågat när lagningen av belysningen 
kommer att ske. Inget svar har kommit efter två veckor. RA har sökt honom på 
telefon men han har hela tiden varit upptagen. RA ska söka honom igen samt 
försöka få information hur budgetarbetet för nya belysningar på elljusspåren går 
samt hur han upplever påverkan på belysningsbytet p.g.a. förslaget till ny 
översiktsplan. 

 
§ 13  

Ordföranden tackade deltagarna och förklarade mötet för avslutat.  Avslutning 
 
 
   
 
 

                        Vid protokollet: 
 
 
 
        Rohnny Andersson 
 
 
 
 
 

 Justeras: 
 
 
 
Niclas Werneskog                        Tobias Lindstedt 


